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Točka 1. 

Predsjednik obavještava prisutne da je gradonačelnik grada Zagreba donio Zaključak o imenovanju 

člana Školskog odbora Osnovne škole Kustošija.  Tim Zaključkom za novog člana Školskog odbora 

imenovana je Bianka Flis. Tajnik Škole pročitao je navedeni Zaključak i tako upoznao prisutne s 

njegovim sadržajem. Zatim je provedeno utvrđivanje identiteta novog člana Školskog odbora 

predočenjem osobne iskaznice. Bianka Flis zatim se ukratko predstavila svim prisutnima.  

 

Točka 2. 

Zapisnik sa osme sjednice dostavljen je članovima Školskog odbora u radnom materijalu. 

Predsjednik pita članove imaju li primjedbi na zapisnik sa osme sjednice. Članovi Školskog odbora 

nemaju primjedbi.  

Članovi Školskog odbora jednoglasno usvajaju zapisnik sa osme sjednice Školskog odbora. 

 

Točka 3. 

Predsjednik Školskog odbora daje riječ ravnateljici Škole. Ravnateljica je obavijestila članove 

Odbora da je zbog upražnjenog radnog mjesta učitelja razredne nastave raspisan natječaj koji je 

trajao od 9.12.2021. do 17.12.2021. Ravnateljica obavještava članove Školskog odbora o 

provedenom testiranju kandidata.  Na temelju provedene procjene i vrednovanja kandidata 

ravnateljica predlaže zasnivanje radnog odnosa s kandidatkinjom Rafaelom Ivanović na određeno 

vrijeme. 

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost da se  na radno mjesto učitelja 

razredne nastave na određeno puno radno vrijeme, zaposli Rafaela Ivanović, magistra 

primarnog obrazovanja iz Zagreba, do povratka na rad djelatnice Zorke Pivac. 

 

Predsjednik Školskog odbora daje riječ ravnateljici Škole. Ravnateljica obavještava članove 

Školskog Odbora da je zbog odobrenja dodatne skupine produženog boravka potrebno zaposliti 

novu učiteljicu u produženom boravku. Zatim ih obavještava o natječaju koji je trajao od 9.12.2021. 

do 17.12.2021.  te o pristiglim zamolbama. Ravnateljica napominje da su provedena testiranja 

kandidata koji su se odazvali procjeni sukladno Pravilniku o zapošljavanju u Osnovnoj školi 

Kustošija. Ravnateljica obavještava prisutne da je kandidatkinja Lucija Prah na testiranju ostvarila 

najveći broj bodova i predlaže zasnivanje radnog odnosa s Lucijom Prah na neodređeno vrijeme. 

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost da se  na radno mjesto učitelja 

razredne nastave u produženom boravku na neodređeno puno radno vrijeme zaposli Lucija 

Prah, magistra primarnog obrazovanja iz Zagreba. 

 

Ravnateljica obavještava članove Odbora da je zbog uvođenja informatike u niže razrede potrebno 

zaposliti novog učitelja informatike. Zatim upoznaje prisutne da je za navedeno radno mjesto 

raspisan natječaj koji je trajao od 9.12.2021. do 17.12.2021. Ravnateljica napominje da je 

provedeno testiranje kandidata i predlaže zasnivanje radnog odnosa s kandidatom Josipom 

Požegom na neodređeno vrijeme.   

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost da se  na radno mjesto učitelja 

informatike na neodređeno puno radno vrijeme zaposli Josip Požega, diplomirani 

informatičar iz Zagreba.  

 

Ravnateljica obavještava članove Odbora da je zbog odsutnosti vjeroučitelja Berislava Belušića. 

Ured za vjeronauk uputio u školu vjeroučiteljicu Valentinu Knezović. Ravnateljica navodi da se u 
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ovom slučaju radi o popunjavanju radnog mjesta bez raspisivanja natječaja i traži suglasnost 

Školskog odbora za zasnivanje radnog odnosa s Valentinom Knezović na određeno vrijeme.  

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost da se  na radno mjesto vjeroučitelja na 

određeno puno radno vrijeme zaposli Valentina Knezović, sveučilišna prvostupnica religijske 

pedagogije i katehetike iz Zagreba. 

 

Točka 4. 

Predsjednik daje riječ voditelju računovodstva Škole.  Voditelj računovodstva napominje da se Plan 

nabave izrađuje po uputama Gradskog ureda za obrazovanje i sukladno Zakonu o javnoj nabavi, a 

kao glavni parametri za izradu Plana nabave uzimaju se stavke iz Plana nabave prethodne godine. 

Voditelj računovodstva Škole potom je  ukratko izložio Plan nabave za 2022. godinu po pojedinim 

stavkama.  

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno donose Plan nabave za 2022. godinu. Plan nabave 

objavit će se na internetskoj stranici Škole. 

 

Točka 5. 

Predsjednik daje riječ tajniku Škole. Tajnik je pročitao popis dobavljača s kojima škola trenutno 

surađuje. Tajnik napominje da Škola neke ugovore sklapa samostalno, a neke ugovore za školu 

sklapa Grad Zagreb provodeći objedinjenu javnu nabavu. Grad Zagreb sklapa ugovore koji se 

odnose na opskrbu strujom, plinom, loživog ulja, osiguranje imovine i javnu odgovornost, zaštitu 

objekata, telekomunikacije, poštanske usluge i bankarske usluge. Tajnik obavještava prisutne da se 

za kruh i pekarske proizvode, za mlijeko i mliječne proizvode i za meso peradi također provodi 

objedinjena javna nabava na razini Grada Zagreba  pa će škola za vrijeme trajanja ugovora 

nabavljati navedene proizvode od dobavljača odabranih od strane Gradskog ureda. 

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost za nastavak suradnje s dosadašnjim 

dobavljačima. Popis dobavljača nalazi se u privitku zapisnika. 

 

Točka 6. 

Predsjednik daje riječ ravnateljici Škole. Ravnateljica je pročitala zamolbu za najam učionice koja 

je podnesena od strane Šahovskog kluba Novi Zagreb. Ravnateljica navodi da se radi o kvalitetnom  

projektu za djecu i traži suglasnost Školskog odbora za iznajmljivanje školskog prostora. 

Ravnateljica napominje da se školski prostor daje u najam sukladno kriterijima i uvjetima 

navedenim u Programu javnih potreba u osnovnom odgoju i obrazovanju Grada Zagreba.  

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost za iznajmljivanje školskog prostora 

Šahovskom klubu Novi Zagreb.  Prijedlog ugovora dostavit će se Gradskom uredu za 

obrazovanje radi dobivanja prethodne suglasnosti. 

 

Točka 7. 

Predsjednik pita nazočne ima li kakvih prijedloga ili pitanja. 

Bianka Flis postavila je pitanje o načinu podnošenja prijedloga točaka dnevnog reda. 

Branimir Tomurad odgovorio je da se sve dodatno uvijek može raspraviti pod točkom razno. 

 


